

Referat til styremøte nr. Fauske & Sørfold JFF

Møtedato: 22.05.2025

Møtested: Buvika

Møtestart: 18.00

Innkalte:

Leder Magnus Krane

Nestleder Magne Alvestad

Kasserer Beate Breivik

~~Sekretær Elise Larsen~~

~~Studieansvarlig Ann Kathrin Kristensen~~

~~Hytteansvarlig Jon Meisfjord~~

Varamedlem Svein Gunnar Albrigtsen

Varamedlem Kai Ivan Andersen

Jaktutvalg Lars Magnus Kvamme

Elgbaneutvalg Tor Arve Pedersen

Ungdomsutvalg Daniel Kjærranbakken

Skytesimulator Lars Rune Kristiansen

~~Smårovviltutvalg Øystein Olsen~~

Saksliste

Sak 12/25	Reviderte hytteinstrukser fra hytteutvalg og info fra hytteutvalg - Leder av hytteutvalg i samarbeid med hytteutvalg har bearbeidet instrukser for leder av hytteutvalg samt instruks for hytteansvarlig etter mindre tilbakemeldinger på forrige styremøtet. Ingen kommentarer fra styret - Leder av hytteutvalg har også sendt info til leder som leser disse opp: - o Søknad til fond kommune blir justert og sendt inn etter forespørsel om mer dokumentasjon fra kommune. - o Isbor til hytter er kjøpt og hentet fra Intersport. - o Tilgjengelighet Veiskibu. Det blir ikke brøytet til Siso i år grunnet snømengdene. Redd for at veien først er åpen i august. Ansvarlig for iNatur varsles for å kunne legge ut info. - o Trenger nye medlemmer til hytteutvalg for Røyrvatn. Hytteansvarlig kan selv rekruttere nye medlemmer her. Styreleder nevner dette for valgkomiteen i sammenheng med sak 13/25. - o Batteri til Storskogen ble ikke fraktet inn pga. Snøforholdene.
--------------	--

	Styret anbefaler hytteansvarlig å ta kontakt med Gerd Bente i kommunen eller økonomiansvarlig da det ekisterer allerede avsatte midler til helikopterfrakt inn til denne hytten. Styrets vedtakt: Styret godkjenner de tilsendte instruksene for leder av hytteutvalg og hytteleder.
Sak 13/25	Innspill ang. Redaksjonsutvalg Leder av redaksjonsutvalget har informert styret om at han ikke vil stille til gjenvalg ved neste årsmøte. Han ønsker å varsle i god tid så foreningen kan finne ny person som da kan være med på arbeidet av neste års Napp og Treff for kunnskapsoverføring. Arbeidet på neste års magasin begynner i oktober/november, så fint om ny utvalgsleder er på plass til da. Styrets vedtakt: Styret anbefaler alle å tenke på om de kjenner noen som kan være aktuelle til denne rollen. Leder etablerer kontakt med valgkomiteen så de kan begynne jakten på ny utvalgsleder tidlig.
Sak 14/25	Oppfølging av saker fra forrige møtet - Nytt styre er meldt inn til brønnøysundregistrene, tar litt tid grunnet behandlingstid hos de. - Beate har vært i kontakt med Øystein Vedal for etablering av fiskeutvalg. Disse skulle ha møte etterhvert for å diskutere videre fremgang, og tar kontakt med styret. - Vilkårsrevisjon er laget og sendt til Sørfold Kommune. - Delt kalender for ledighet av klubbhuset. - Diskuteres delte digitale kalendere, men få bra alternativer som ikke er gjemt bak "dyre" lisenser. - Magnus undersøker muligheten for kalender på hjemmesiden. - Politiattest - Diskuteres litt hvem som trenger dette og fremgangsmåte. - Magnus prøver å lage generell begrunnelse for de som trenger og sender det til de.
Sak 15/25	Eventuelt - Saker fra eiendomsutvalget: - Oppfølging av ny alarm diskutert forrige møte jobbes fortsatt med. - HMS instruks jobbes med. - Av innspill til eiendomsutvalget blir det nevnt at det burde ryddes langs veien og fått mer grus på denne for å tette hull. - Baneinstruks - Dokument som burde vært utarbeidet og hengt opp. - Elgbaneutvalgsleder diskuterer med hagleutvalgsleder og lager denne. - I mellomtiden lages det en enkel liste som henges opp og inneholder info over styreleder, eiendomsutvalgsleder, utvalgsledere for begge skyteutvalg, samt nødnummere. - Familiedag - Vi har fått tilskudd fra NJFF. Daniel blir med å arrangerer dette i tillegg til Beate og Anka. - Ungdomsutvalg - Ny ansvarlig meldte seg inn i forening og er da med i våre medlemslister. Ikke formelt valg inn på årsmøte, må gjøres ved neste årsmøte.

	○ Etterspør hva som er gjort tidligere, får litt info og hvem som hadde rollen tidligere. Vær kreativ! - Økonomi ○ Vi har fått tilskudd på familiedagen og arrangement for “Hele Norge spiser ute”. ○ Elgbaneutvalget har fått tilbud på porter til skytebanen. Etterspørs tilbud fra flere parter. - Elgbaneutvalget ○ Trenger en ny nøkkel til hvelvet for nytt vaktlag. Leder av utvalg får OK fra styret til å bestille dette og følge opp selv. - Hagleutvalg ○ Nye hagler ▪ Fått innvilget penger til dette. ▪ Litt spørsmål ang. hvem som søker om dette. Settes litt på vent til oppdatering av brønnøysundregistrene. ○ Sliter litt med nettverksdekning. Følges opp med Magnus. ○ Ny leirduebane ▪ Spørsmål om det er søkt for nytt bygg. Litt diskusjoner ang. Størrelse på bygg og hva bygget “kalles”. Kai ringer kommunen og undersøker hva som trengs.
--	---

Fremtidige møter:

12-06-2025 18:00

14-08-2025 18:00

18-09-2025 18:00 – Utvidet styremøte

16-10-2025 18:00

27-11-2025 18:00 – Utvidet styremøte

15-01-2026 18:00

12-02-2026 18:00 – Utvidet styremøte

03-05/12 - 2026 18:00

03-12/19 - 2026-ÅRSMØTE

Referat Magnus Krane